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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült Röszke Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2014. május 7-án, szerdán 
17.00 órai kezdettel megtartott rendes, nyílt üléséről. 

 
Az ülés helye: Röszkei Polgármesteri Hivatal konferenciaterme 
 
Az ülésről hangfelvétel készült 1 db CD-re. 
 
Jelen vannak: Borbásné Márki Márta polgármester Csonka Imre, Fülöp Pál, Horváth Béla, 
Molnárné Vér Ágnes, Vlocskó Mihály képviselők 
 
Igazoltan távol van: Kozma Zsófia Ágnes képviselő 
 
Tanácskozásai joggal jelen van: Dr. Gácser Tamás jegyző, Kiss Gergő, Virág János, Ördög 
István, Turó István, Dr. Várkonyi Tamás, Kószó Zoltánné, Katonáné Tanács Zsuzsanna, 
Szécsényi Marianna, Batiz István 
 
Jegyzőkönyvvezető: Sövényházi Gábor köztisztviselő 
 
Napirend: 
 
Borbásné Márki Márta polgármester köszöntötte a megjelent képviselőket és a tanácskozási 
joggal jelenlevőket. Megállapította, hogy a Képviselő-testület határozatképes. Az ülést 
megnyitotta és javaslatot tett a napirendre. 
 
A képviselőknek egyéb napirendi javaslatuk nem volt, a szóban ismertetett napirendet (1/B. sz. 
melléklet) egyhangúlag (6 igen szavazattal) elfogadták:  
 
Röszke Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
50/2014.(V.07.) határozata 
 
Tárgy: a 2014. május 07-i rendes, nyílt képviselő-testületi ülés napirendjének jóváhagyása 
 

H a t á r o z a t 
 
Röszke Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2014. május 07-i rendes, nyílt képviselő-
testületi ülés meghívóban kiközölt napirendjét jóváhagyja a meghívóban kiközölt 1-3. napirendi 
pontok változatlanul hagyása mellett azzal a módosítással, hogy 4. napirendi pontként a 
katasztrófavédelmi szervezet tevékenységéről szóló beszámoló, 5. napirendi pontként a Röszkei 
Településfejlesztő-üzemeltető és Közétkeztetési Nonprofit Közhasznú Kft. tevékenységéről 
szóló beszámoló, 6. napirendi pontként a téli közmunkaprogram tapasztalatairól szóló 
tájékoztató, 7. napirendi pontként pedig egyebek kerülnek megtárgyalásra. 
 
A határozatról értesül: 
1./ Borbásné Márki Márta polgármester 
2./ Irattár 



1./Napirend 
Tárgy: Tájékoztató a község közrendjének, közbiztonságának helyzetéről (2/A., 2/B. sz. 
melléklet) 
 
Kiss Gergő: A bűnügyi helyzettel kapcsolatban látszik, hogy az elmúlt 4 évben nem változott a 
regisztrált bűncselekmények száma, bár a 2012. évi számadathoz képest némi csökkenés 
tapasztalható. A tavalyi évben hatályossá vált az új büntetőtörvénykönyv és szabálysértési 
törvény, amely miatt az értékhatár 50.000,- Ft-ra változott, ez némiképp módosított a regisztrált 
bűncselekmények számán.  
Az őrs eredményessége 49% volt a tavalyi évben, ami szép eredménynek mondható. 
Folyamatosan próbáljuk növelni az intézkedésszámot, preferáljuk a figyelmeztetéseket, hogy 
ezáltal is elfogadóbb legyen a lakosság velünk szemben. 
Szeretném megköszönni a Polgárőr Egyesület és Röszke Község Önkormányzatának 
támogatását, minden esetben soron kívül megkaptuk az általunk kért segítséget. 
 
Virág János: Az alosztály vezetőjeként az őrs munkájával elégedett vagyok, mind 
magánemberként, mind rendőrtisztként azt gondolom, hogy Röszke egy olyan élhető település, 
ahol békében élnek egymás mellett az emberek. Eredményes együttműködés folyik a 
társszervekkel és az Önkormányzattal is, amelyet ezúton is szeretnék megköszönni. 
 
Horváth Béla: A szabálysértés, illetve bűncselekmény értékhatárát az intézkedő rendőr dönti 
el? 
 
Virág János: Elsődlegesen a sértett közlését fogadjuk el, majd szakértő bevonásával állapítjuk 
meg az értékhatárt. 
 
Borbásné Márki Márta: Egyetértek vele, hogy a településen a biztonságérzet kielégítő, ezt a 
beszámoló is alátámasztja, melyet szeretnék megköszönni a rendőrség dolgozóinak. Az őrs 
épületének felújítását mindenképpen szeretnénk megvalósítani, reményeink szerint találunk 
megfelelő forrást erre. 
 
Egyéb kérdés, illetve hozzászólás nem volt, Borbásné Márki Márta szavazásra kérte fel a 
jelenlévőket. A Képviselő-testület a tájékoztatót egyhangú szavazással (6 igen szavazattal) 
elfogadta, és az alábbi határozatot alkotta: 
 
Röszke Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
51/2014.(V.07.) határozata 
 
Tárgy: Tájékoztató a község közrendjének, közbiztonságának helyzetéről. 
 

H a t á r o z a t 
 
Röszke Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Rendőrség 2013. évi tevékenységéről 
szóló tájékoztatóját elfogadja és köszönetét fejezi ki az elvégzett munkájáért. 
 
 
 



A határozatról értesülnek: 
1. Borbásné Márki Márta polgármester, általa Kiss Gergő őrsparancsnok 
2. Irattár 
 
 
2./Napirend 
Tárgy: Tájékoztató a határvédelmi szervezet tevékenységéről Röszke Községben (3/A., 3/B., 
3/C. sz. melléklet) 
 
Dr. Várkonyi Tamás: A szakmai feladatok teljesítése során a Kirendeltség állománya összesen 
26942 foganatosított valamilyen típusú intézkedést, kezdeményezett eljárást. Ez 128 %-os 
növekedés a 2012. évhez (11841) viszonyítva, átlagosan 19 percenként intézkedünk jogsértő 
személlyel szemben. Ez az illegális migráció növekedésével magyarázható, hiszen a 2013. 
elején történt jogszabályváltozások lehetővé tették a migránsok számára a menekült kérelem 
beterjesztését, amellyel legálisan tartózkodhattak az ország területén. Ebben változás 
következett be az év végén, innentől kezdve őrizetbe vehettük ezeket a személyeket, ami 
kevésbé volt vonzó számukra. 
2013. évben az átkelőhelyek közötti határszakaszon a járőrszolgálat 15.300 fővel szemben, 
15.540 ügyben kezdeményezett intézkedést. Összehasonlítva a 2012. évi 3.276 főhöz képest, ez 
közel ötszörös emelkedést jelent. 
Az illegális migrációhoz kapcsolódó szervezett bűnözői körök jelentős hányada külföldi 
személy volt, azonban megjelentek az ország más területein élő magyar állampolgárságú 
személyek is. 2013. évben a kirendeltség részéről 101 embercsempész elfogása realizálódott, 
ami összességében 19 %-os növekedés a 2012. évhez képest. Azért ilyen alacsony ez a szám, 
mert a rendszert kihasználva nem volt szükség az embercsempészek munkájára. Az idei évben 
egy visszarendeződés tapasztalható, egyre többen választanak alternatív útvonalakat 
Horvátországon és Románián keresztül.  
2013-ban, az előző évhez képest növekedett a forgalom a kirendeltség átkelőhelyein. A vizsgált 
évben mindösszesen 6.254.032 utas, és 2.091.791 jármű került átléptetésre. Az előbbi 11,81 %-
os, az utóbbi 14,36%-os emelkedést jelent a 2012. évhez viszonyítva.  
A kormány 2015-re tervezi a Röszke II határátkelőhely megnyitását, amely az autópályáról 
letiltott forgalmat fogja kezelni és nyáron személygépjármű átlépésre ad lehetőséget. 
 
Borbásné Márki Márta: Az utolsó információink az volt, hogy a Röszke II határátkelőhely 
még 2014-ben megnyit. Ezek szerint nincs rá esély, hogy ez ténylegesen így történjen? 
 
Dr. Várkonyi Tamás: A projekt fut, a pályázatot a NAV nyerte el és a rendőrség lesz a 
kivitelező. A felmérések folyamatban vannak, csupán a kivitelezés miatt csúszik át az átadás 
2015-re. 
 
Horváth Béla: Miért az NAV pályázott és a rendőrség a kivitelező? 
 
Dr. Várkonyi Tamás: Jogszabályváltozás következtében az összes közúti határátkelőhely 
üzemeltetéséért a NAV után a rendőrség lett a felelős. 
 



Egyéb kérdés, illetve hozzászólás nem volt, Borbásné Márki Márta szavazásra kérte fel a 
jelenlévőket. A Képviselő-testület a tájékoztatót egyhangú szavazással (6 igen szavazattal) 
elfogadta, és az alábbi határozatot alkotta: 
 
Röszke Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
52/2014.(V.07.) határozata 
 
Tárgy: Tájékoztató a határvédelmi szervezet tevékenységéről Röszke községben 
 

H a t á r o z a t 
 
Röszke Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Határrendészet 2013. évi tevékenységéről 
szóló tájékoztatóját elfogadja és köszönetét fejezi ki az elvégzett munkájáért. 
 
A határozatról értesülnek: 
1. Borbásné Márki Márta polgármester, általa Éberhardt Gábor r. alezredes kirendeltség-vezető 
2. Irattár 
 
 
3./Napirend 
Tárgy: Tájékoztató a Röszkei Polgárőr Egyesület tevékenységéről (4/A., 4/B. sz. melléklet) 
 
Turó István: Ezúton szeretném megköszönni az Önkormányzat anyagi támogatását és a 
Rendőrség együttműködését, a jövőben is törekedni fogunk a lehető legjobb együttműködésre. 
A térfigyelő kamerák kiépítéséről szeretnék tájékoztatást kapni. 
 
Batiz István: A tavalyi évben egy 100 x 100 biztonsági programot hirdettünk meg. Ez azt 
takarja, hogy azokon a településeken, ahol a lakosság biztonságérzete csorbát szenved, kiemelt 
járőrszolgálatokat látunk el. Az első körben ebbe Röszke nem került bele, de július 1-től bekerül 
a település ebbe a programba. Ennek elsődleges oka az illegális migráció. Ez plusz feladatot 
jelent a polgárőrségnek, másrészt anyagi vonzata is van. A tavalyi évben az 5 egyesület közül 3-
nak tudtunk 200.000,- Ft értékű üzemanyag-utalványt biztosítani. 
A Röszkei Polgárőr Egyesület a 60 egyesületünk közül a szolgálatban eltöltött idő tekintetében a 
2. Ez egy főre vetítve évente nagyságrendileg 200 óra társadalmi munkát jelent, amely a mai 
viszonyok között kiemelkedően jónak számít. 
 
Molnárné Vér Ágnes: Sajnos sem tavaly, sem az idén nem sikerült pályázati forrást elnyernünk 
a rendszer kiépítésére, de az idei évi költségvetésbe beterveztük a szükséges összeget. A 
vállalkozó már megvan, jelenleg felméréseket végez, és az eszközbeszerzéseket bonyolítja. 
Május végétől elkezdődik a rendszer felszerelése, ami június végére elkészülhet. A település 
frekventált helyein rögzített térfigyelő kamerákat helyezünk el, ami későbbi időpontban 
visszanézhető, így nem kell plusz személyzet a rendszerhez. Reményeink szerint a projekt 
hathatósan fog segíteni a rendvédelmi szervek munkájában, valamint bűnmegelőző hatást is 
várunk tőle. 
 
Borbásné Márki Márta: Örülök, hogy a településünkön egy ilyen jól és kiszámíthatóan 
működő polgárőrségünk van, amelynek az eddigiekhez hasonlóan megpróbálunk minden 



segítséget megadni a munkához. Azt hiszem, hogy a szervezet munkájához a körülmények 
kielégítőek. 
 
Egyéb kérdés, illetve hozzászólás nem volt, Borbásné Márki Márta szavazásra kérte fel a 
jelenlévőket. A Képviselő-testület a tájékoztatót egyhangú szavazással (6 igen szavazattal) 
elfogadta, és az alábbi határozatot alkotta: 
 
Röszke Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
53/2014.(V.07.) határozata 
 
Tárgy: Tájékoztató a Röszkei Polgárőr Egyesület tevékenységéről Röszke községben 
 

H a t á r o z a t 
 
Röszke Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Polgárőrség és a Polgárőr Egyesület 2013. 
évi tevékenységéről szóló tájékoztatóját elfogadja és köszönetét fejezi ki az elvégzett 
munkájáért. 
 
A határozatról értesülnek: 
1. Borbásné Márki Márta polgármester, általa Turó István elnök 
2. Irattár 
 
 
4./Napirend 
Tárgy: Tájékoztató a katasztrófavédelmi szervezet tevékenységéről (5/A., 5/B. sz. melléklet) 
 
Ördög István: Szeretném megköszönni az Önkormányzat segítő közreműködését a 
munkánkban, a közbiztonsági referensek adatszolgáltatásaikkal, helyismeretükkel folyamatosan 
segítették a kirendeltség munkáját. A feladataink során rendszeresen kértünk adatokat az 
időszakos feladatainkkal, a rendkívüli időjárási tényezőkkel, a veszély-elhárítási tervek, vízkár-
elhárítási tervek, illetve a polgári védelmi szervezetekkel kapcsolatosan, amelyeket 
maradéktalanul teljesítettek. 
 
Borbásné Márki Márta: A közbiztonsági referensek plusz feladatként végzik a munkájukat, 
ezért a vízkár-elhárítási terv elkészítéséhez szeretnénk igénybe venni a Katasztrófavédelem 
segítségét. 
 
Egyéb kérdés, illetve hozzászólás nem volt, Borbásné Márki Márta szavazásra kérte fel a 
jelenlévőket. A Képviselő-testület a tájékoztatót egyhangú szavazással (6 igen szavazattal) 
elfogadta, és az alábbi határozatot alkotta: 



Röszke Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
54/2014.(V.07.) határozata 
 
Tárgy: Tájékoztató a katasztrófavédelmi szervezet tevékenységéről  
 

H a t á r o z a t 
 
Röszke Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Csongrád Megyei Katasztrófavédelmi 
Igazgatóság Szegedi Katasztrófavédelmi Kirendeltség 2013. évi tevékenységéről szóló 
beszámolóját elfogadja és köszönetét fejezi ki az elvégzett munkájáért. 
 
A határozatról értesülnek: 
1. Borbásné Márki Márta polgármester, általa Ördög István tű. alezredes kirendeltség-vezető 
2. Irattár 
 
 
5./Napirend 
Tárgy: Beszámoló a Röszkei Településfejlesztő-üzemeltető és Közétkeztetési Nonprofit 
Közhasznú Kft. tevékenységéről (6/A., 6/B. sz. melléklet) 
 
Katonáné Tanács Zsuzsanna: 2011. és 2012. veszteségessége után a 2013. évet 2.250.000,- Ft 
nyereséggel zártuk. 2013. januárjában a nyersanyagárakat 9,5%-os növeltük. A nyáron 
nyugdíjba vonult munkatársunk helyére új alkalmazottat nem vettünk fel, valamint a beszállító-
váltás is megtakarítás eredményezett. Ezen felül beiskolázási utalványt nem osztottunk a 
dolgozóinknak. Sajnos a tavalyi évben betörés áldozatai lettünk, a nyomozást sikertelenül zárták 
le, ez 100.000,- Ft kárt okozott. 
2013. elején beléptünk a mintamenza programba, melynek szigorú szabályai miatt új élelmezési 
programot kellett bevezetnünk. Ezt havi 20.000,- Ft ellenében béreljük. Érintetté váltunk az új 
online – pénztárgép beszerzésében is. A nyáron több tábor lebonyolításában is részt vettünk, 
melyet az idén is meg kívánunk ismételni. 
A konyha vezetését 2013. július 1-én vettem át, ettől az időponttól kezdve 5 fő fizikai és 1 fő 
szellemi foglalkoztatott alkotta a munkaközösséget. Ebből 1 fő vezető, 1 fő szakács, 1 fő 
betanított szakács és 3 konyhai kisegítő. A nyugdíjba vonult kolléga munkáját közmunkával 
igyekszünk pótolni. Az év során kisebb elhasználódott eszközöket cseréltünk ki. A higiéniás 
előírásokat folyamatosan betartjuk. 
2014-ben érintésvédelmi vizsgálatot kell végeznünk. Komoly kihívás lesz megfelelni a 
közétkeztetés követelményrendszerének, de jól előkészítettük Gera Katalin tisztifőorvossal 
egyeztetve. Az ebédlő felújítása továbbra is várat magára, valamint szeretnénk a 
burgonyakoptatót is lecserélni. 
 
Borbásné Márki Márta: A közmunkaprogramból továbbra is igyekszünk humán erőforrást 
biztosítani a konyha számára. Örömteli, hogy a veszteséges évek után nyereséges évet zárt a 
konyha, ehhez gratulálni szeretnék. Szeretném megköszönni az Önkormányzat rendezvényein 
nyújtott segítségeteket. A mintamenza programnak történő megfelelés a gyakorlatban komoly 
kihívások elé fogja állítani a konyha dolgozóit. A dietetikus alkalmazását milyen formában kell 
teljesíteni? 
 



Katonáné Tanács Zsuzsanna: Dietetikus felügyelete mellett egy diétás szakács készítheti el az 
ilyen jellegű ételeket. Ez főiskolai végzettséghez kötött. Röszkén nem jellemzőek a kirívóan 
érzékeny gyermekek. 
 
Horváth Béla: A Röszkei Sportkör nevében szeretném megköszönni a labdarúgó szakosztály 
által tavaly nyáron lebonyolított tábor étkeztetésében nyújtott segítséget és a dolgozók 
hozzáállását. 
 
Szécsényi Marianna: Szeretném megköszönni a konyha dolgozóinak az együttműködést, az 
étel minőségével személy szerint elégedett vagyok. 
 
Egyéb kérdés, illetve hozzászólás nem volt, Borbásné Márki Márta szavazásra kérte fel a 
jelenlévőket. A Képviselő-testület a beszámolót egyhangú szavazással (6 igen szavazattal) 
elfogadta, és az alábbi határozatot alkotta: 
 
Röszke Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
55/2014.(V.07.) határozata 
 
Tárgy: Röszkei Településfejlesztési és Közétkeztetési Nonprofit Kft. beszámolójának és 
közhasznúsági jelentésének elfogadása 
 

H a t á r o z a t 
 
Röszke Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Röszkei Településfejlesztési és 
Közétkeztetési Nonprofit Kft. egyszerűsített éves beszámolóját és a közhasznúsági jelentést 
megtárgyalta és azt elfogadja. 
 
A határozatról értesülnek: 
1. Borbásné Márki Márta polgármester, általa Röszkei Településfejlesztési és Közétkeztetési 
Nonprofit Kft. 
2. Irattár 
 
 
6./Napirend 
Tárgy: Tájékoztató a téli közmunkaprogram tapasztalatairól (7/A., 7/B. sz. melléklet) 
 
Dr. Gácser Tamás: 2013. november végén lehetőség nyílt a 2013-2014. évi téli 
közfoglalkoztatás forrása terhére indított hosszabb időtartamú közfoglalkoztatás támogatása 
iránti kérelem munkaügyi kirendeltségre történő benyújtására.  
A benyújtott kérelem pozitív elbírálásban részesült, így 2013. december 02. napjától 55 fő 
közfoglalkoztatott felvételére került sor. 
A felvettek munkakörök szerinti megoszlása az alábbi volt: 
� 9211 Szemétgyűjtő, utcaseprő (közterület takarító) 36 fő, ebből 1 fő munkavezető 
� 9119 Egyéb takarító és kisegítő 18 fő 
� 3910 egyéb ügyintéző 1 fő. 
 



E közfoglalkoztatási program két részből tevődött össze. 2013. december 02-től 2014. március 
25-ig alapkompetencia képzésben vettek részt a közfoglalkoztatottak, majd 2014. március 26-tól 
április 30-ig tényleges munkavégzés folyt. 
Az alapkompetencia képzés a „Piros Iskola” két tantermében, két csoportban folyt. A két oktató 
Vargáné Ábrahám Ildikó és Szegváriné Justin Magdolna volt. 
A tényleges munkavégzés során a közfoglalkoztatottak egyrészt a települési intézményeknél 
(Önkormányzat, Óvoda, Művelődési Ház, Szociális Szolgáltató Központ, Röszkei Sportpálya, 
konyha), másrészt pedig a Röszkei Határátkelőnél dolgoztak. 
Az 55 főből a program időtartama alatt 5 főnek került megszüntetésre a közfoglalkoztatotti 
jogviszonya közös megegyezéssel, tekintettel arra, hogy ők mindannyian munkát találtak a 
versenyszférában és kezdeményezték a jogviszonyuk megszüntetését. Az 5 főből 4 hely új 
belépőkkel feltöltésre került, míg 1 kilépő helyét a kilépés kései időpontja miatt már nem tudtuk 
feltölteni. 
2013. december végén lehetőség nyílt a 2013-2014. évi téli közfoglalkoztatás forrása terhére 
indított hosszabb időtartamú közfoglalkoztatás támogatása iránt a téli síkosságmentesítési 
feladatok ellátása érdekében további kérelem munkaügyi kirendeltségre történő benyújtására.  
E benyújtott kérelem is pozitív elbírálásban részesült, így 2014. január 01. napjától 3 fő, 2014. 
január 02. napjától pedig szintén 3 fő közfoglalkoztatott felvételére került sor. 
Az ekkor felvettek mindannyian 9211 Szemétgyűjtő, utcaseprő (közterület takarító) 
munkakörben kerültek alkalmazásra. 
A 6 főből a program időtartama alatt 1 főnek került megszüntetésre a közfoglalkoztatotti 
jogviszonya közös megegyezéssel, tekintettel arra, hogy az érintett munkát talált a 
versenyszférában és kezdeményezte a jogviszonya megszüntetését. A kilépő helye új 
alkalmazással betöltésre került. 
A fenti téli közfoglalkoztatási program keretében napi 8 órás, 100 %-ban támogatott 
foglalkoztatási jogviszonyok létesítésére került sor. 
2013. évben a havi közfoglalkoztatotti bér havi br. 75.500.- Ft, 2014-ben pedig havi br. 77.300.- 
Ft volt. 
A képzés időtartamát követően, a tényleges munkavégzés alatt az egyéb ügyintéző havi br. bére 
99.100.- Ft-ra, a munkavezető havi br. bére pedig 85.050.- Ft-ra volt emelhető. 
A téli közfoglalkoztatási program 2014. április 30. napjával ért véget. 
A program keretében eszközbeszerzésre is sor kerülhetett, mindösszesen 2.673.206.- Ft 
értékben. Az eszközök között a hótolólappal ellátott fűnyírótraktor beszerzése kiemelten fontos 
volt. 
Szeretném megköszönni a 2 oktató munkáját, a munkájuk nem volt problémamentes, de nagyon 
jól, rugalmasan vették az akadályokat. A program résztvevő szervek között nem úgy áramlik az 
információ, ahogy kellene. Sok esetben későn kapunk információt, a kötelezettségeinket viszont 
mindig soron kívül teljesítenünk kell.  
A közmunkaprogram következő fázisára vonatkozóan benyújtottuk a támogatási kérelmünket, 
várjuk, hogy ez pozitív elbírálásban részesüljön. Sajnos eszközbeszerzésre most nincsen 
lehetőség. 
 
Borbásné Márki Márta: Köszönöm mindenkinek, aki segített a program lebonyolításában. 
Minden erőnkkel azon voltunk, hogy a képzés feltételeit mindenki teljesíteni tudja, még ha ez 
olykor nehéz feladatnak is bizonyult. A következő fázisban körülbelül 30 főt tudunk majd 
foglalkoztatni, ehhez 30%-os önerőt kell az Önkormányzatnak biztosítania.  
 



Egyéb kérdés, illetve hozzászólás nem volt, Borbásné Márki Márta szavazásra kérte fel a 
jelenlévőket. A Képviselő-testület a tájékoztatót egyhangú szavazással (6 igen szavazattal) 
elfogadta, és az alábbi határozatot alkotta: 
 
Röszke Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
56/2014.(V.07.) határozata 
 
Tárgy: Tájékoztató a 2013-2014. évi téli közmunkaprogram tapasztalatairól 
 

H a t á r o z a t 
 
Röszke Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2013-2014. évi téli közmunkaprogramról 
szóló tájékoztatót elfogadja és köszönetét fejezi ki a program lebonyolításában résztvevőknek az 
elvégzett munkájukért. 
 
A határozatról értesül: 
1.) Borbásné Márki Márta polgármester 
2.) Dr. Gácser Tamás jegyző 
3.) Irattár 
 
 
7./Napirend 
Tárgy: Egyebek 
 
Horváth Béla: A műfüves focipályán a világítást meg kellene szűntetni, mert a fiatalok nem 
tudják felelősségteljesen használni és zavarják ezzel a lakókat. A Falusi Suttogóban 
meghirdethetnénk a pálya nyitvatartását. 
 
Molnárné Vér Ágnes: Tudunk a problémáról, de eddig a kivitelezőnek szüksége volt áramra. 
 
Borbásné Márki Márta: Reméltük, hogy a fiatalság elég érett ahhoz, hogy a világítást önállóan 
használhassa, de sajnos a visszajelzések alapján jobb lesz, ha ezt megszüntetjük. 
 
Horváth Béla: Remélem a térfigyelő kamerák jó hatással lesznek a tér látogatóira és nem lesz 
olyan rongálás, mint amilyet a játszótéren tapasztalhatunk. 
 
Csonka Imre: A világítás kérdését akár egy időkapcsoló is megoldhatja, ami adott időpontban 
kikapcsolja az áramellátást. 
 
Borbásné Márki Márta: Megbeszéltük a rendvédelmi szervek vezetőivel, hogy amennyiben 22 
óra után gyerekeket látnak a téren, hazaparancsolják. A következő rendes képviselő-testületi 
ülés június 11-én lesz, ahol az óvoda, az iskola és a civil szervezetek is beszámolnak. 
 
 
 
 



Egyéb kérdés, illetve hozzászólás nem volt, Borbásné Márki Márta megköszönte a részvételt és 
19:00-kor az ülést bezárta. 
 

k.m.f. 
 
 

 Borbásné Márki Márta s.k. Dr. Gácser Tamás s.k. 
 polgármester jegyző  
 


